
 
 

   
 

Referat 

Til Hovseter skoles Driftsstyre;  

Karsten Wakeford-Wesmann- politisk representant 

Live Bressendorf Lindseth – politisk representant 

Terje Bjøro – politisk representant 

Maja Myren – ansattes representant 

Alexandra Hannevold Koritzinsky  – ansattes representant 

Veronica Røkke- foresattes representant 

Benedicte Schibbye – foresattes representant 

Roger Eglum – ass. Rektor 

Karen Alexander- i 10 G elevrådsleder 

Kristian Skandsen- 10 B- nestleder i elevrådet 
 

Tid: 03.12.24, kl. 17.00 – 18.30 

Sted: Møterom 1 på Hovseter skole, Hovseterveien 74, 0768 Oslo 

- Til stede: Terje, Karen, Kristian, Live, Benedicte, Veronica, Karsten, 
Maja, Alexandra og Ronny 

 

Sakliste 

38/24  Godkjenning av innkalling, sakliste og referat fra 17.09.24 

  - Godkjent 

39/24  Hvordan driftsstyret skal fungere?  

- Karsten fortalte om hvordan DS er organisert. 
- SMU- skolemiljøutvalget vil iverksettes fra januar 2025. 

 

40/24   Valg av DS- leder 



 
 

   
 

- Veronica ble valgt som leder. 

41/24  Elevenes saker 

- Elevene har en elevsamtale en gang i måneden med sin kontaktlærer. 
Dette ønsker elevene å fortsette med. 

- Vurderinger; elevene opplever at det er mange vurderinger på samme 
tidspunkt. Elevrådet ønsker at skolen ser på dette, og prøver å finne en 
løsning som passer både elver og lærere. 

- Elevundersøkelsen; elevrådsrepresentantene har informert sine 
klasser om undersøkelsen, og alle klasser har gjennomført selve 
undersøkelsen. 

- Undervisningen; elevene ønsker mer praktisk undervisning og 
variasjon. 

- Mobiltelefoner; elevene er ikke helt fornøyde med organiseringen av 
innlevering og utlevering av telefoner. 

- Elevrådskasse: Postkasse for elevrådet skal henges opp slik at 
elevene kan lever innspill til elevrådet anonymt. Skolens ledelse skal 
finne et egnet sted. 

- Bokskap: Elevene ønsker å ha flere bøker inne klasserommet. 
- Solavskjerming; Denne kommer og går av seg selv. Skolen har hatt 

service på dette. 
- Ønsker flere aktiviteter i Aulaen. 
- Klassetur; Mangler en avklaring på dette. 

42/24  Status på skolebygget 

- Rektor redegjorde for hvordan bygget fungerer nå. Elever og ansatte ga 
også innspill på hvordan bygget fungerer. Alle er enige om at bygget 
fungerer fint. 

 

43/24  Status på skolens administrative, pedagogiske og økonomiske drift 

- Resultater fra nasjonale prøver 
- Informasjon om gjennomføringen og oppfølgingen av 

elevundersøkelsen. Rektor informerte om at det er mange elever 
som har gjennomført undersøkelsen. 8.trinn 92 %, 9.trinn 90 % og 
10.trinn 87 %. 



 
 

   
 

- Status skolens økonomi. Rektor redegjorde kort for skolens 
økonomi. Skolen styrer mot et mindreforbruk. 

44/24  Eventuelt 

- Tilbakemelding fra spørreundersøkelsen om turer. Vi så på 
tilbakemeldingene fra foresatte, og de var positive til fellesturer for 
elevene. 

- Mobiltelefoner; elevene ønsker at det utarbeides et dokument som 
elevene tar med seg når de trenger å hente ut mobilen før 
skoleslutt. Det ble diskusjon rundt hvordan innlevering og 
oppbevaring av mobiltelefoner kan skje på en enda bedre måte. 
Det er fortsatt mange elever som ikke leverer inn. Hvordan kan vi 
forbedre dette? Saken tas opp igjen på neste DS-møte. 

- Lønn for DS-medlemmer- medlemmene får lønn etter siste møtet i 
juni. 

- Valgfag Hovseter skole har en ordning hvor eleven får prioritert til 
det valgfaget eleven hadde forrige skoleår. Driftsstyret diskuterte 
saken, og vil drøfte saken ytterliggere på neste møte.  

- Neste DS-møte blir tirsdag 14.01.25 

   

Hilsen rektor Ronny Sollien Engebråten 


